



www.climbingcanada.ca

Call for Nominations of CEC Board Members

July 14, 2026

Climbing Escalade Canada ("CEC") is seeking candidates for positions on the board of directors ("Board") for the upcoming year.

The primary function of the Board is to supervise the management of the business and affairs of CEC. The CEC seeks to put forward and develop a Board with a diverse skill set and a broad range of experiences in various areas and professional sectors. Successful applicants will have a range of skills and experiences which may cover areas like not-for-profit organizations, provincial or national sports organizations, finance, legal, accounting, risk, other directorships, corporate governance, marketing, fund-raising and information technology, etc.

We currently have a well-balanced Board, but are always looking for diverse candidates, in particular gender and self-identified diversity (e.g., racial, LGBTQIA2S+, disability).

The CEC Board Nominations Committee will review the applications and make recommendations to the Board. The Board will put forward the names of recommended director nominees to the CEC's voting Members (Climb Yukon Association, Sport Climbing British Columbia, Alberta Climbing Association, Climbing Association of Manitoba, Ontario Climbing Federation, Fédération Québécoise de la Montagne et de l'Escalade, New Brunswick Sport Climbing, Climb Nova Scotia, and the Alpine Club of Canada). The CEC's voting Members will elect individuals to the CEC Board at the CEC's Annual General Meeting, which will be held virtually on September 22, 2026.

The CEC will also be seeking nominations from athletes who wish to serve as directors and represent the voice of athletes at the board level. The athlete representatives on the board will be elected by their fellow athletes. Details on the nomination and election process for athlete directors will be shared shortly.

For more details on the CEC Board, the role of a Director and the nominations process, [please click here](#).

Interested applicants should send an application package consisting of a cover letter, resume, and two references to the CEC Nominations Committee at the address below. All applicants must be over the age of 18.

DEADLINE: August 10, 2026

Please send applications to:

CEC Nominations Committee
Attention: Paul Dormaar
Climbing Escalade Canada
nominations@climbingcanada.ca
www.climbingcanada.ca

If you have any questions regarding the application process, please contact any member of the Nominating Committee as listed below:

Paul Dormaar	paul.dormaar@climbingcanada.ca
Joachim Stroink	joachim.stroink@climbingcanada.ca
Rahul Sapra	rahul.sapra@climbingcanada.ca
Julie Seaborn	julie.seaborn@climbingcanada.ca



www.climbingcanada.ca

Appel de candidatures pour les administrateurs du conseil d'administration de

14 juillet 2026

Climbing Escalade Canada (« CEC ») sollicite des candidatures pour des postes au sein de son conseil d'administration (« Conseil ») pour l'année à venir.

La principale fonction du Conseil est de superviser la gestion des activités et des affaires de la CEC. La CEC souhaite constituer et développer un Conseil possédant un ensemble diversifié de compétences et un large éventail d'expériences dans différents domaines et secteurs professionnels. Les candidats retenus posséderont des compétences et des expériences pouvant comprendre notamment les organismes sans but lucratif, les organismes sportifs provinciaux ou nationaux, la finance, le droit, la comptabilité, la gestion des risques, l'expérience à titre d'administrateur, la gouvernance d'entreprise, le marketing, la collecte de fonds et les technologies de l'information.

Nous disposons actuellement d'un Conseil bien équilibré, mais nous recherchons toujours des candidats issus de divers horizons, en particulier en ce qui concerne la représentation des genres et la diversité auto-identifiée (p. ex. identité racisée, LGBTQIA2S+, personnes en situation de handicap).

Le Comité des mises en candidature du Conseil de la CEC examinera les candidatures et formulera des recommandations au Conseil. Le Conseil présentera ensuite les candidats recommandés aux membres votants de la CEC (Climb Yukon Association, Sport Climbing British Columbia, Alberta Climbing Association, Climbing Association of Manitoba, Ontario Climbing Federation, Fédération Québécoise de la Montagne et de l'Escalade, New Brunswick Sport Climbing, Climb Nova Scotia et le Club alpin du Canada). Les membres votants éliront les administrateurs lors de l'assemblée générale annuelle virtuelle de la CEC, qui aura lieu le 22 septembre 2026.

La CEC sollicitera également des candidatures d'athlètes souhaitant siéger au Conseil afin de représenter la voix des athlètes au niveau de la gouvernance. Les représentants des athlètes seront élus par leurs pairs. Les détails du processus de mise en candidature et d'élection seront communiqués sous peu.

Pour plus de détails sur le Conseil de la CEC, le rôle d'un administrateur et le processus de mise en candidature, veuillez cliquer ici.

Les personnes intéressées doivent transmettre un dossier de candidature comprenant une lettre de présentation, un curriculum vitae et deux références au Comité des mises en candidature de la CEC, à l'adresse ci-dessous. Tous les candidats doivent être âgés d'au moins 18 ans.

DATE LIMITE : 10 août 2026

Veuillez envoyer votre candidature à :

Comité des mises en candidature de la CEC
À l'attention de : Paul Dormaar
Climbing Escalade Canada
nominations@climbingcanada.ca
www.climbingcanada.ca

Si vous avez des questions concernant le processus de candidature, veuillez communiquer avec un membre du Comité des mises en candidature :

Paul Dormaar	paul.dormaar@climbingcanada.ca
Joachim Stroink	joachim.stroink@climbingcanada.ca
Rahul Sapra	rahul.sapra@climbingcanada.ca
Julie Seaborn	julie.seaborn@climbingcanada.ca